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aktuality

R ešı ́eNeschopenky pro nemocnice

vloženo: 20.9.2019, 09.14

V Nemocnici Jihlava deklaroval dodavatel informacňıh́o systému, že podporovat eNeschopenky nebude.

Nejhledanější člověk: zubař

vloženo: 20.9.2019, 07.13

Někteří pacienti na Vysočině už začínají být zoufalí z marné snahy sehnat zubaře. Zažívají kvůli tomu až
ponižující situace.

Poslanci zavítali na Vysočinu

vloženo: 17.9.2019, 22.06

Děkuji svým kolegům poslancům KDU-ČSL za návštěvu v Kraji Vysočina. 
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Poslanci navštívili Jihlavsko, tématem byl kůrovec, sociální služby i zaměstnanost

vloženo: 17.9.2019, 14.25

Jihlavsko – V rámci svých pravidelných výjezdních zasedání tentokrát lidovečtí poslanci zavítali na dva dny
na Jihlavsko. Začínali v pondělí 16. září v Telči, kde je přivítal místostarosta „unescového“ města Pavel
Komín, předsedkyně...

Zastupitelé se přeli o podpoře sociálních služeb

vloženo: 17.9.2019, 08.52

Vysočina – Podpora sociálních služeb vyvolala při zasedání zastupitelstva bouřlivou diskuzi. Politici se shodli,
že Kraj Vysočina nenechá tuto oblast na holičkách.
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KDU-ČSL vidí problém zdravotnictví v personální vyprahlosti

vloženo: 12.9.2019, 20.48

Nedostatek kvalifikovaného personálu je podle KDU-ČSL výrazným problémem českého zdravotnictví.
Poslanec Vít Kaňkovský by například chtěl posílit roli školitele na interních odděleních nemocnic. Řekl to na
dnešní tiskové konferenci ve...

Státní dotace na zaměstnávání postižených lidí se možná zvýší

vloženo: 11.9.2019, 20.45

Státní příspěvky zaměstnavatelům na plat lidí se zdravotním postižením se možná zvýší. Sněmovna v
dnešním úvodním kole podpořila návrh skupiny poslanců ze šesti klubů, aby mohly dosáhnout až 12.800
korun...
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Velká bitva o příponu ová

vloženo: 11.9.2019, 11.09

Poslanci asi povolí ženám nepřechylovat jména.

Vysočina přidá peníze na sociální služby, přesto avizují deficit

vloženo: 10.9.2019, 21.55

Kraj Vysočina dnes rozdělil mezi poskytovatele sociálních služeb 53 milionů korun, které poslalo na pokrytí
růstu platů jejich pracovníků ministerstvo práce. Dalších deset milionů na tyto služby dal kraj ze...
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Kaňkovský (KDU-ČSL): Obce bude složité dotlačit k dofinancování soc. služeb

vloženo: 10.9.2019, 09.00

Krajští zastupitelé KDU-ČSL se otevřeným dopisem obrátili na radní Kraje Vysočina s žádostí o úplné
dofinancování sociálních služeb v kraji. Poslanec a předseda Vít Kaňkovský poskytl Občasníku exkluzivní
rozhovor.

Nový krajský projekt má na Vysocǐně pomoci nevylécǐtelně nemocným

vloženo: 10.9.2019, 07.45

Lidovci kritizujı ́prı̌śtup vedenı ́kraje k sociálnıḿ službám. Požadujı,́ aby je kraj téměr ̌60 miliony korun
urychleně dofinancoval.  

Lidovcům došla trpělivost. Píší kraji, ať nehazarduje se sociálními službami

vloženo: 5.9.2019, 17.40

„Dovoluji si naléhavě požádat radu kraje, aby urychleně připravila materiál k plnému dofinancování
sociálních služeb na Vysočině ve výši 57 milionů Kč, a to ještě na jednání zastupitelstva 10. září....
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Má eutanazie opravdu podporu zdravotníků?

vloženo: 4.9.2019, 15.32

Lékařka a poslankyně Věra Procházková (ANO) vytáhla do boje za konec utrpení nevyléčitelně nemocných a
připravuje zákon o eutanazii. Žádost o ni by mohl podat kdokoli starší 18 let, o...

Na Pelhřimovsku, nejen o zdravotnictví a sociální oblasti

vloženo: 3.9.2019, 13.11

Poslanecký den Víta Kaňkovského 30. srpna měl těžiště spíš na periferii okresu Pelhřimov. Témata ale
rozhodně okrajová nebyla, přestože se tentokrát netýkala jen jeho klíčových odborností, tedy zdravotnictví a
sociální...
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Na trhu zoufale chybí nenahraditelné léky. Novela je prý ještě zdraží

vloženo: 3.9.2019, 08.33

Na trhu s léky v posledních měsících zoufale chybí nenahraditelné léky na krevní tlak, cukrovku, alergie
nebo astma. Ministerstvo zdravotnictví reaguje novelou, která má skoncovat s vývozem léků do zahraničí.
Podle lékárníků tím však nedojde k žádnému posunu. Podle...


